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Zusage zur Nominierung 2026/27
Acceptance form 2026/27
Name/Name: 

Fakultät/ Faculty (Kuwi, Jura, Wiwi): 


Hiermit nehme ich die Nominierung für ein Auslandsstudium an folgender Universität an /
I hereby accept the nomination for a stay abroad at the following university:

Land/Country: 


Universität/University: 


Semester (WS/SS) /Semester (WS/SS): ………………………………………………….
Bei Doppelabschluss geben Sie bitte je nach Startsemester „DD WS+SS“ oder „DD SS+WS“ an. / 
For double degrees, please indicate depending on your start semester “DD WS+SS” or “DD SS+WS”.
Mit meiner Unterschrift bestätige ich, dass mir bekannt ist, dass die endgültige Zusage für den Austauschstudienplatz durch die jeweilige Partneruniversität erfolgt, ich selbst für einen ausreichenden Versicherungsschutz während des Auslandsaufenthalts verantwortlich bin und mich verbindlich verpflichte, das Auslandsstudium anzutreten. Ein Wechsel des Austauschplatzes ist nach Zusage ausgeschlossen. Eine Absage ohne triftigen Grund führt zum Ausschluss von zukünftigen Austauschprogrammen der Viadrina; die Bevorzugung einer Beschäftigung (z. B. Werkstudierendentätigkeiten, auf die parallel Bewerbungen laufen) stellt keinen triftigen Grund dar. Bitte geben Sie eine Zusage nur ab, wenn Sie den Auslandsaufenthalt verbindlich antreten, um anderen Studierenden keine Austauschplätze zu verwehren.
By signing this form, I confirm that I am aware that the final admission decision for the exchange study place is made by the partner university, that I am personally responsible for obtaining adequate insurance coverage for the duration of my study abroad, and that I commit myself to undertaking the exchange studies. A change of the exchange placement is not possible after acceptance. Withdrawal without a valid reason will result in exclusion from future Viadrina exchange programs; in particular, the prioritization of employment (e.g. working student positions for which applications are submitted in parallel) does not constitute a valid reason. Please submit an acceptance only if you intend to undertake the study abroad program on a binding basis, so as not to deny exchange opportunities to other students.
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